
V Libochovanech 9. 1. 2014 

Vážení návštěvníci našich webových stránek , 

máte stejný pocit jako já? Všichni jsme se nedávno připravovali na vánoční svátky a na prázdniny, 

ale volné dny utíkaly snad ještě rychleji než ty pracovní. Nezbývá nám nyní nic jiného, než opět 

chodit do práce a do školy. 

Dovolte mi, abych Vám Všem popřála správné nakročení do dalšího roku 2014, hodně úspěchů 

v profesním i osobním životě, spoustu radosti a štěstí, co nejméně starostí a přírodních katastrof a 

hlavně hodně zdraví. Školákům ve škole samé dobré známky a budoucím maturantům šťastnou 

ruku při výběru maturitních otázek. 

  

První letošní dny by se daly přirovnat k jarním prázdninám, proto nemusíme vynakládat tolik 

financí a úsilí na zimní údržbu obce. Ušetříme za posyp i pohonné hmoty. Obecní zaměstnanci zatím 

provádí opravu a údržbu vozového parku a všeho nářadí. V kanceláři obecního úřadu jsme začali 

zpracovávat  inventury, bilance a konečné závěrky. 

Každým dnem očekáváme zápis v katastru nemovitostí, týkající se změny vlastnického 

práva  budovy č.p. 114 a sousedního pozemku, abychom mohli zahájit rekonstrukci objektu a okolí. 

Na nový a vyhovující obchod se už těší většina z nás. 

Na Vaše časté dotazy, „kdy se začne s kanalizací?“ opakuji odpověď. Záleží na vyhlášení dotačního 

titulu, který by tento obrovský projekt zafinancoval. Zjednodušeně řečeno, pokud nebude dotace, 

nezačneme s kanalizací. 

Během letošního jara bychom chtěli upravit plochu na nábřeží Labe, připravit přístupové chodníčky 

ke kotvišti malých plavidel a současně pracovat na rekonstrukci objektu č.p. 114. 

Tento týden proběhlo na obecním úřadě ve Velkých Žernosekách výběrové řízení na dodavatele 

rozhlasů v rámci projektu Protipovodňového opatření, který je připravován Mikroregionem Porta 

Bohemica. Znamená to, že v nejbližší možné době bude zahájena samotná realizace tohoto 

projektu a v našich obcích bude provedena výměna rozhlasu a hlásičů. 

Připravujeme také program společenských, kulturních i sportovních akcí, abychom se mohli opět 

setkávat, společně se bavit a smát se. 

O dalším Vás budu informovat zase příště. 

  

Mirka Vencláková – starostka obce 

 


